

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JERUSALEM INSURANCE Date: 03-09-2026 01:15:14 PM Subject: Invitation to Attend the Ordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: القدس للتأمين التاريخ: 03-09-2026 01:15:14 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي
The Board of Directors of JERUSALEM INSURANCE cordially invites you to attend the company's Ordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:00 on 27-09-2026 at Microsoft Teams to discuss the following matters:	يسر مجلس ادارة القدس للتأمين دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2026-09-27 الساعة 11:00 في وسيلة الاتصال المرئي والإلكتروني وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:
Subject:	الموضوع:
Electing the members of the Board of Directors	انتخاب اعضاء مجلس الإدارة.
Other:	آخر:
• Election of Messrs. Alothman Group International— Certified Public Accountants as the Company's Auditors for the Current Financial Year 2026, and authorization of the Board of Directors to determine their fees. • Acknowledgment and Approval of All Procedures Resulting from the Merger of Jerusalem Insurance Company P.L.C. (the Merging Company) and Arab Insurance Company – Jordan P.L.C. (the Merged Company). • Acknowledgment and Approval of the Separate Financial Statements of Jerusalem Insurance Company P.L.C. (the Merging Company) and Arab Insurance Company – Jordan P.L.C. (the Merged Company).	• انتخاب السادة مجموعة العثمان الدولية -محاسبون قانونيون كمدقي حسابات للشركة للسنة المالية الحالية 2026 وتفويض مجلس الإدارة بتجديد أتعابهم. • اقراراً والموافقة على كافة الإجراءات الناتجة عن الاندماج لكل من شركة القدس للتأمين م.ع.م (الشركة الدامجة) وشركة التأمين العربية-الأردن م.ع.م (الشركة المندمجة). • اقرار والموافقة على الحسابات المستقلة لكل من شركة القدس للتأمين م.ع.م (الشركة الدامجة) وشركة التأمين العربية-الأردن م.ع.م (الشركة المندمجة).
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: wael sweidan	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: wael sweidan